
Referat af bestyrelsesmøde 19.04.2023 
 
hos Rasmus, HA 42 
 
Tilstede: Jan E, Jesper, Stine, Thor, Rasmus 
Referent: Rasmus 
 
 
Vejen 
Vi talte om manglende opretning af fortovsfliser efter fiberkabel ved Nordkysten har nedlagt 
fiberkabel. Jan A. var ikke til stede til at give status, så vi genoptager punktet på næste 
bestyrelsesmøde. 
 
Vedr. tidligere punkt om problem med at beboere parkerer i chikanerne og dermed spærrer for 
store køretøjer som brandbiler, diskuterede vi om der var behov for yderligere tiltag, efter 
beskeden der blev sendt ud ifm. kontingentopkrævning. Vi blev enige om ikke at gøre mere. 
 
Vejskabet ved kryds HA og KA trænger til at få skiftet glas så det kan bruges til at dele 
informationer. Thor og Rasmus meldte sig til at finde en løsning. 
 
Vi talte om gennemkørsel forbudt-skilte der siden sidste bestyrelsesmøde er opstillet på 
Degnemose Allé. Vi har hørt, at Arnesvej også har lavet en ansøgning om lignende. Vi blev 
enige om at vi bør undersøge muligheden for at få samme skiltning. Dog mener vi at vejens 
beboere skal høres først, og vi vil derfor drøfte punktet på kommende generalforsamling. 
 
Sommerfest 
Sommerfesten bliver afholdt lørdag 12. august 2023. Vi har aftalt følgende om opgaver i den 
forbindelse: 

• Bestilling af øl + hoppeborg: Thor 
• Invitationer: Stine 
• Planlægning af leg før sommerfesten: Stine 
• Flødebollemaskine mv. til leg: Jesper 
• Ansøgning om vejlukning: Jan A. 
• Skilte til afspærring af vej: Jan A. 
• Anlæg til afspilning af musik: Rasmus 
• Bukke til afspærring: Jesper 

 
Hjemmeside 
Vores hjemmeside er stadig ikke fungerende, hvilket skyldes opdatering af servere hos vores 
hostingselskab, som vores gamle hjemmeside ikke virker med. Vi blev enige om at få lavet en 
ny hjemmeside. Rasmus vil stå for dette med hjælp fra Thor og Stine. Jesper søger for at 
overdrage adgang til Rasmus. 
 
Økonomi og overdragelse af kassererrollen 
Rasmus gav status på overtagelse af kassererrollen. Rasmus har fået adgang til bank og har 
fået udsendt kontingentopkrævninger for 2023. Der mangler fortsat betaling for 14 beboere, 
og Rasmus følger op på dette. Vi snakkede i øvrigt om, hvorvidt der kan findes en bedre 
løsning til indbetalinger, for at gøre det nemmere for beboere samt for at sikre flere rettidige 
betalinger. Rasmus undersøger dette. 
 



Kommende møder i bestyrelsen 
Torsdag 21. september 2023 kl. 19.30 hos Jan E, SVG 5. 
 
 


